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Protokół Nr XXIX/2021 
Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w d n i u 2 4 c z e r w c a 2 0 2 1 r . 

X X I X S e s j a R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i w V I I I k a d e n c j i odbyła się w d n i u 
2 4 c z e r w c a 2 0 2 1 r . , w g o d z i n a c h 1 1 : 0 0 - 1 6 : 0 0 w t r y b i e z d a l n y m n a p o d s t a w i e 
a r t . 1 5 z z x u s t a w y z d n i a 2 m a r c a 2 0 2 0 r . o z m i a n i e u s t a w y o szczególnych rozwiązaniach 
związanych z z a p o b i e g a n i e m , przeciwdziałaniem i z w a l c z a n i e m C 0 V I D - 1 9 , i n n y c h chorób 
zakaźnych o r a z wywołanych n i m i s y t u a c j i k r y z y s o w y c h o r a z niektórych i n n y c h u s t a w 
( D z . U . z 2 0 2 0 r . , p o z . 1 8 4 2 z e z m . ) . 

W s e s j i u c z e s t n i c z y l i r a d n i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , sołtysi G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , P a n A n t o n i J a n u s z P i e c h o s k i Wójt G m i n y , P a n Radosław L e g a t Zastępca 
Wójta, P a n i J o l a n t a D a m a s i e w i c z S e k r e t a r z G m i n y , P a n i E w a K a l a t a S k a r b n i k G m i n y , 
d y r e k t o r z y g m i n n y c h placówek oświatowych, k i e r o w n i c y g m i n n y c h j e d n o s t e k 
o r g a n i z a c y j n y c h . 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył 
o b r a d y X X I X s e s j i R a d y G m i n y i powitał w s z y s t k i c h przybyłych. 

Głosowania j a w n e i m i e n n e p o d c z a s s e s j i odbywają się z a pośrednictwem tabletów 
i o p r o g r a m o w a n i a umożliwiającego niezwłoczne p o d a w a n i e d o p u b l i c z n e j wiadomości 
s p o s o b u głosowania poszczególnych r a d n y c h . Imienny wykaz głosowania radnych 
z X X I X sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do ninieiszego 
protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z obecnością n a s e s j i 1 5 r a d n y c h stwierdził 
prawomocność o b r a d . 

Punkt 3. 
Uchwalenie porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił p r o p o n o w a n y porządek o b r a d X X I X s e s j i R a d y 
G m i n y i zapytał, c z y są w n i o s k i l u b u w a g i d o p r o p o n o w a n e g o porządku. 
Wójt - zgłosił w n i o s e k o zmianę porządku o b r a d , polegający n a d o d a n i u p o p k t 1 1 uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego z siedzibą 
w Warszawie na dofinansowanie reałizacji Projektu „ Regionałne partnerstwo samorządów 
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Mazowsza dla aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie e-administracji 
i geoinformacji" i d o d a n i u p o p k t 1 8 pięciu k o l e j n y c h p k t : 
- Uchwała w sprawie stanowiska dotyczącego zmiany przepisów prawa w zakresie 

ponoszenia przez gminy kosztów pobytu mieszkańców w domach pomocy społecznej oraz 
możliwości egzekwowania tych opłat 
- Uchwała w sprawie stanowiska dotyczącego zmiany przepisów w zakresie projektowania 
i budowy kanałów technologicznych przy drogach gminnych 
- Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 
wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 
- Uchwała w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki 
- Uchwała w sprawie stanowiska dotyczącego zaproszenia obywateli Białorusi, pochodzenia 
polskiego do zamieszkania w gminie Mińsk Mazowiecki. 
P o przyjęciu z m i a n pozostałe p k t porządku o b r a d zostaną p r z e n u m e r o w a n e . 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku o zmianę proponowanego porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za przyjęciem było 13 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 1 radny. 
Wniosek o zmianę porządku obrad został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad ze zmianą 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za przyjęciem było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przyjęty porządek obrad: 
1. O t w a r c i e s e s j i 
2. S p r a w d z e n i e obecności 
3. U c h w a l e n i e porządku o b r a d s e s j i 
4. Przyjęcie protokołu z X X V I I I s e s j i R a d y G m i n y 
5. P r z e d s t a w i e n i e p r z e z Wójta G m i n y laureatów nagród z a osiągnięcia w n a u c e i s p o r c i e 
6. S p r a w o z d a n i e z działalności Wójta 
7 . P r z e d s t a w i e n i e R a p o r t u o s t a n i e G m i n y z a r o k 2 0 2 0 i d e b a t a n a d R a p o r t e m 
8 . Uchwała w s p r a w i e w o t u m z a u f a n i a d l a Wójta G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
9. S p r a w o z d a n i e z w y k o n a n i a budżetu G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i z a 2 0 2 0 r . : 

a ) p r z e d s t a w i e n i e uchwały N r 3 . e . / 7 3 / 2 0 2 1 Składu Orzekającego R e g i o n a l n e j I z b y 
O b r a c h u n k o w e j w W a r s z a w i e z d n i a 13 k w i e t n i a 2 0 2 1 r . w s p r a w i e w y d a n i a o p i n i i 
o przedłożonym p r z e z Wójta G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i s p r a w o z d a n i u z w y k o n a n i a 
budżetu z a 2 0 2 0 r . 
b ) p r z e d s t a w i e n i e s t a n o w i s k a K o m i s j i R e w i z y j n e j R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , 
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c ) p r z e d s t a w i e n i e uchwały Składu Orzekającego R e g i o n a l n e j I z b y O b r a c h u n k o w e j 
w W a r s z a w i e Zespół w S i e d l c a c h w s p r a w i e o p i n i i o w n i o s k u K o m i s j i R e w i z y j n e j R a d y 
G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , dotyczącym a b s o l u t o r i u m d l a Wójta G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i z a 2 0 2 0 r . 

10. Uchwała w s p r a w i e z a t w i e r d z e n i a r o c z n e g o s p r a w o z d a n i a f i n a n s o w e g o G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i w r a z z e s p r a w o z d a n i e m z w y k o n a n i a budżetu z a 2 0 2 0 r . 

11. Uchwała w s p r a w i e a b s o l u t o r i u m d l a Wójta G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i z a 2 0 2 0 r . 
12. Uchwała w s p r a w i e u d z i e l e n i a p o m o c y f i n a n s o w e j d l a Województwa M a z o w i e c k i e g o 

z siedzibą w W a r s z a w i e n a d o f i n a n s o w a n i e r e a l i z a c j i P r o j e k t u „Regionalne p a r t n e r s t w o 
samorządów M a z o w s z a d l a a k t y w i z a c j i społeczeństwa i n f o r m a c y j n e g o w z a k r e s i e 
e - a d m i n i s t r a c j i i g e o i n f o r m a c j i " 

13. Uchwała w s p r a w i e z m i a n budżetu G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 2 1 r o k 
14. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w W i e l o l e t n i e j P r o g n o z i e F i n a n s o w e j G m i n y Mińsk 

M a z o w i e c k i n a l a t a 2 0 2 1 - 2 0 2 8 
15. Uchwała w s p r a w i e w p r o w a d z e n i a g m i n n e g o b o n u żłobkowego 
16. Uchwała w s p r a w i e przyjęcia p r o j e k t u r e g u l a m i n u d o s t a r c z a n i a w o d y i o d p r o w a d z a n i a 

ścieków n a t e r e n i e G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i o r a z p r z e k a z a n i a g o d o z a o p i n i o w a n i a 
D y r e k t o r o w i R e g i o n a l n e g o Zarządu G o s p o d a r k i W o d n e j w W a r s z a w i e - Państwowego 
G o s p o d a r s t w a W o d n e g o W o d y P o l s k i e 

17. Uchwała zmieniająca uchwałę N r I V . 3 4 . 1 9 R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i z d n i a 
2 4 s t y c z n i a 2 0 1 9 r o k u zmieniającej uchwałę N r X L I X / 3 5 8 / 1 8 R a d y G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i z d n i a 2 3 s i e r p n i a 2 0 1 8 r o k u zmieniającą uchwałę P r o g r a m u 
g o s p o d a r o w a n i a m i e s z k a n i o w y m z a s o b e m g m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a l a t a 2 0 1 8 -
2 0 2 2 o r a z z a s a d w y n a j m o w a n i a l o k a l i objętych z a s o b e m 

18. Uchwała w s p r a w i e rozstrzygnięcia o s p o s o b i e r o z p a t r z e n i a nieuwzględnionych p r z e z 
Wójta G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i u w a g złożonych d o p r o j e k t u z m i a n y S t u d i u m 
uwarunkowań i kierunków z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i 

19. Uchwała w s p r a w i e „Zmiany S t u d i u m uwarunkowań i kierunków z a g o s p o d a r o w a n i a 
p r z e s t r z e n n e g o G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i " 

20. Uchwała w s p r a w i e s t a n o w i s k a dotyczącego z m i a n y przepisów p r a w a w z a k r e s i e 
p o n o s z e n i a p r z e z g m i n y kosztów p o b y t u mieszkańców w d o m a c h p o m o c y społecznej 
o r a z możliwości e g z e k w o w a n i a t y c h opłat 

21. Uchwała w s p r a w i e s t a n o w i s k a dotyczącego z m i a n y przepisów w z a k r e s i e 
p r o j e k t o w a n i a i b u d o w y kanałów t e c h n o l o g i c z n y c h p r z y d r o g a c h g m i n n y c h 

22. Uchwała w s p r a w i e określenia w z o r u w n i o s k u o p r z y z n a n i e d o d a t k u m i e s z k a n i o w e g o 
o r a z w z o r u d e k l a r a c j i o d o c h o d a c h g o s p o d a r s t w a d o m o w e g o 

23. Uchwała w s p r a w i e u c h w a l e n i a R e g u l a m i n u u d z i e l a n i a p o m o c y m a t e r i a l n e j 
o c h a r a k t e r z e s o c j a l n y m d l a uczniów zamieszkałych n a t e r e n i e G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i 

24. Uchwała w s p r a w i e s t a n o w i s k a dotyczącego z a p r o s z e n i a o b y w a t e l i Białorusi, 
p o c h o d z e n i a p o l s k i e g o d o z a m i e s z k a n i a w g m i n i e Mińsk M a z o w i e c k i 

25. W o l n e w n i o s k i 
26. Zamknięcie o b r a d 
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Punkt 4. 
Przyjęcie protokołów z X X V I I I sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, c z y są u w a g i d o p r z e d s t a w i o n e g o p r o j e k t u protokołu 
— u w a g n i e zgłoszono. Przewodniczący, w o b e c b r a k u u w a g , uznał protokół z a przyjęty. 

Punkt 5. 
Przedstawienie przez Wójta Gminy laureatów nagród za osiągnięcia w nauce i sporcie 

Wójt przedstawił listę laureatów nagród z a osiągnięcia w n a u c e i s p o r c i e . Złożył również 
podziękowania i życzenia d l a w s z y s t k i c h uczniów i pracowników szkół g m i n n y c h w związku 
z końcem r o k u s z k o l n e g o . 
Pani Agnieszka Natorff-Gałka Dyrektor Szkoły Podstawowej w Starej Niedziałce -
poinformowała o p r z y z n a n i u tytułu „Przyjaciel Szkoły" p . M a r k o w i K w i a t k o w s k i e m u 
Wiceprzewodniczącemu R a d y G m i n y z a bezinteresowną p o m o c d l a w s z y s t k i c h szkół 
g m i n n y c h . 

Punkt 6. 
Sprawozdanie z działalności Wójta 

Wójt Gminy - przedstawił s p r a w o z d a n i e z e s w o j e j działalności i z p r a c y Urzędu G m i n y . 
Przewodniczący Rady Gminy odnosząc się d o p r z e d s t a w i o n e g o s p r a w o z d a n i a zapytał, 
c z y d e f i n i t y w n i e n i e u d a się w t y m r o k u zrealizować w y m i a n y s t a r y c h pieców n a p i e c e n a 
p e l e t w r a m a c h p r o g r a m u „Czyste P o w i e t r z e " . 
Wójt odpowiedział, że były ogłaszane p r z e t a r g i n a wymianę t y c h pieców, a l e n i e s t e t y o f e r t y 
przekraczały możłiwości finansowe, p o z a t y m p r o d u c e n c i mają p r o b l e m y związane z dużym 
w z r o s t e m c e n materiałów, n p . s t a l i . Z t e g o względu mało p r a w d o p o d o b n e j e s t z r e a l i z o w a n i e 
t e g o z a d a n i a w t y m r o k u , n a w e t jeśli udałoby się w k o l e j n y m p r z e t a r g u wyłonić wykonawcę. 
W związku z t y m Wójt będzie chciał przedłużyć t e r m i n r e a l i z a c j i t e g o z a d a n i a d o przyszłego 
r o k u , ponieważ w o k r e s i e z i m o w y m z a d a n i e i t a k n i e mogłoby być r e a l i z o w a n e . 

P r z e d y s k u t o w a n o też u c z e s t n i c t w o uczniów g m i n n y c h szkół p o d s t a w o w y c h 
w g m i n n y c h z a w o d a c h s p o r t o w y c h . 

Punkt 7 . 
Przedstawienie Raportu o stanie Gminy za rok 2020 i debata nad Raportem 

Przewodniczący Rady poinformował, że z g o d n i e z ustawą o samorządzie g m i n n y m 
w d e b a c i e udział mogą wziąć mieszkańcy, którzy złożą w n i o s e k w t e j s p r a w i e , p o p a r t y 
p o d p i s a m i 2 0 i n n y c h mieszkańców - n i e wpłynęło żadne zgłoszenie. R a d n i mogą zabierać 
głos w d e b a c i e b e z ograniczeń. N a t e m a t R a p o r t u d y s k u t o w a n o też n a K o m i s j i p r z e d sesją. 
Konsekwencją R a p o r t u j e s t uchwała w s p r a w i e u d z i e l e n i e w o t u m z a u f a n i a Wójtowi. 
Pani Sekretarz przedstawiła R a p o r t o s t a n i e G m i n y z a 2 0 2 0 r . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o R a p o r t u - pytań n i e zgłoszono. 
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Punkt 8. 
Uchwała w sprawie wotum zaufania dła Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

Przewodniczący Rady - poinformował, że j e s t t o k o n s e k w e n c j a R a p o r t u o s t a n i e G m i n y 
i zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie wotum zaufania dła Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I X . 2 5 2 , 2 0 2 1 sianowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 9. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Mińsk Mazowiecki za 2020 r.: 

a) przedstawienie uchwały Nr 3.e./73/2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Warszawie z dnia 13 kwietnia 2021 r. w sprawie wydania opinii 
o przedłożonym przez Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki sprawozdaniu 
z wykonania budżetu za 2020 r. 

Pan Marek Kwiatkowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy - przedstawił uchwałę 
N r 3 . e . / 7 3 / 2 0 2 1 Składu Orzekającego R e g i o n a l n e j I z b y O b r a c h u n k o w e j w W a r s z a w i e z d n i a 
13 k w i e t n i a 2 0 2 1 r . w s p r a w i e w y d a n i a o p i n i i o przedłożonym p r z e z Wójta G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i s p r a w o z d a n i u z w y k o n a n i a budżetu z a 2 0 2 0 r . Uchwała p o z y t y w n i e o p i n i u j e 
w y k o n a n i e budżetu G m i n y z a 2 0 2 0 r . 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, 

Pan Paweł Lipiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - przedstawił s t a n o w i s k o 
K o m i s j i R e w i z y j n e j . K o m i s j a p o z y t y w n i e zaopiniowała w y k o n a n i e budżetu z a 2 0 2 0 r . 
i podjęła uchwałę w s p r a w i e s t a n o w i s k a o w n i o s k u o u d z i e l e n i e a b s o l u t o r i u m d l a Wójta 
z a 2 0 2 0 r . 
Stanowisko Komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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c) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie Zespół w Siedlcach w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Mińsk Mazowiecki, dotyczącym absolutorium dla Wójta Gminy 
Mińsk Mazowiecki za 2020 r. 

Pan Marek Kwiatkowski Wiceprzewodniczący Rady Gminy ~ przedstawił uchwałę 
N r 3 . f . / 2 7 5 / 2 0 2 1 Składu Orzekającego R e g i o n a l n e j I z b y O b r a c h u n k o w e j w W a r s z a w i e z d n i a 
15 c z e r w c a 2 0 2 1 r . w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki, dotyczącym absolutorium dła Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za rok 2020. 
Uchwała p o z y t y w n i e o p i n i u j e w n i o s e k K o m i s j i R e w i z y j n e j w s p r a w i e u d z i e l e n i a 
a b s o l u t o r i u m Wójtowi G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i z a 2 0 2 0 r . 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 10. 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Gminy Mińsk Mazowiecki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 r. 

Przewodniczący Rady - poinformował, że p r o j e k t uchwały, t a k s a m o j a k p r o j e k t uchwały 
w s p r a w i e a b s o l u t o r i u m , z a w i e r a zaktualizowaną podstawę prawną w związku z b r a k i e m 
konieczności powoływania się n a p r z e p i s y c o v i d o w e przedłużające t e r m i n y podjęcia t e j 
uchwały. 
Pani Skarbnik - przedstawiła s p r a w o z d a n i e z w y k o n a n i a budżetu z a 2 0 2 0 r . 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Mińsk 
Mazowiecki wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 r. została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I X . 2 5 3 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 11. 
Uchwała w sprawie absolutorium dła Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za 2020 r. 

Radny Jaku Samborski - powiedział, że Wójt j e s t d o b r y m g o s p o d a r z e m , c o potwierdzają 
d o k u m e n t y p r z e d s t a w i o n e w e wcześniejszych p u n k t a c h i dziękuje z a współpracę 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie absolutorium dła Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki za 2020 r. 
została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I X . 2 5 4 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował Wójtowi z a dobrą i skuteczną pracę 
i pogratulował o t r z y m a n i a jednogłośnie a b s o l u t o r i u m . Podziękował również z a pracę 
w s z y s t k i m p r a c o w n i k o m Urzędu G m i n y . Współpraca Wójta i R a d y G m i n y g w a r a n t u j e 
s k u t e c z n y rozwój całej g m i n y . 

Wójt podziękował z a miłe słowa i z a u d z i e l e n i e a b s o l u t o r i u m . Docenił również 
b a r d z o dobrą współpracę w t e j k a d e n c j i z Radą G m i n y , p o m i m o , że n i e z a w s z e u d a j e się 
w s z y s t k o zrealizować. M a również nadzieję, że u d a się utrzymać d o b r e t e m p o r o z w o j u 
g m i n y i podziękował w s z y s t k i m z a współpracę i z r o z u m i e n i e . 

Punkt 12. 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dła Województwa Mazowieckiego 

z siedzibą w Warszawie na dofinansowanie reałizacji Projektu 
„Regionałne partnerstwo samorządów Mazowsza dła aktywizacji społeczeństwa 

informacyjnego w zakresie e-administracji i geoinformacji" 

Pani Sekretarz poinformowała, że uchwała d o t y c z y wspólnego p r o j e k t u r e a l i z o w a n e g o 
o d k i l k u l a t p r z e z samorządy województwa m a z o w i e c k i e g o z władzami samorządowymi 
województwa. P r o j e k t d o t y c z y i n f o r m a t y z a c j i urzędów i e l e k t r o n i c z n e g o zarządzania 
d o k u m e n t a m i . S k u t k i finansowe d l a g m i n y w t y m r o k u t o 2 3 3 8 , 6 7 zł. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Mazowieckiego 
z siedzibą w Warszawie na dofinansowanie reałizacji Projektu „Regionalne partnerstwo 
samorządów Mazowsza dła aktywizacji społeczeństwa informacyjnego w zakresie 
e-administracji i geoinformacji" została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X 1 X . 2 5 5 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 13. 
Uchwała w sprawie zmian budżetu Gminy Mińsk Mazowiecki na 2021 rok 

Skarbnik Gminy - przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u uchwały i zgłosiła a u t o p o p r a w k i 
d o p r o j e k t u . 
Radny Paweł Lipiński - zapytał o dotację n a samochód strażacki d l a O S P Zamienię. 
Pani Skarbnik - poinformowała, że j e s t z m i a n a o 2 5 0 t y s . zł i w związku z t y m z m i e n i a się 
również d e f i c y t budżetowy g m i n y . Środki p r z e k a z y w a n e p r z e z gminę t o łącznie 3 5 0 t y s . zł, 
p o uwzględnieniu 1 0 0 t y s . zł p o z y s k a n y c h z e środków zewnętrznych. Są t o t a k i e s a m e środki 
j a k p r z e k a z a n o w t a m t y m r o k u n a z a k u p s a m o c h o d u d l a O S P Stojadła. 

P r z e d y s k u t o w a n o również w y k o r z y s t a n i e środków p o z y s k a n y c h n a doposażenie 
j e d n o s t e k O S P - z a k u p y były k o n s u l t o w a n e z p r e z e s a m i j e d n o s t e k i Zarządem M i e j s k o -
G m i n n y m O S P . P r z e d y s k u t o w a n o też z m i a n y związane z w y k o n a n i e m oświetlenia i budową 
u l . Leśnej w Grębiszewie. 
Radny Sławomir Komuda - zapytał, c z y j e s t już w y b r a n a f i r m a n a rozbudowę z a p l e c z a 
b o i s k a s p o r t o w e g o w N o w y c h O s i n a c h . 
Wicewójt - poinformował, że były d w a p r z e t a r g i , które n i e wyłoniły w y k o n a w c y i z g o d n i e 
z p r a w e m pozwoliło t o n a przystąpienie d o t r y b u n e g o c j a c j i . W najbliższym c z a s i e będzie 
w i a d o m e , c z y u d a się wybrać wykonawcę, k w o t a będzie wynosiła o k . 1 9 0 t y s . zł 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2021 rok została 
podjęta 
Uchwała N r X X I X . 2 5 6 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 14. 
Uchwała w sprawie zmian w Wiełołetniej Prognozie Finansowej 

Gminy Mińsk Mazowiecki na łata 2021-2028 

Skarbnik Gminy - przedstawiła objaśnienia d o p r o j e k t u uchwały - j e s t t o d o s t o s o w a n i e 
W i e l o l e t n i e j P r o g n o z y F i n a n s o w e j d o z m i a n w budżecie. D o k o n a n o z m n i e j s z e n i a rozchodów 
n a spłatę kredytów i pożyczek w związku z u m o r z e n i e m pożyczki w wysokości 3 9 0 t y s . zł. 
D e f i c y t w y n o s i o b e c n i e 3 8 0 2 0 0 5 zł. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uehwały - pytań n i e zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymało się 
2 radnych. 

Uchwała w sprawie zmian w Wiełołetniej Prognozie Finansowej Gminy Mińsk 
Mazowieeki na łata 2021-2028 została podjęta 
Uchwała N r X X I X . 2 5 7 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 15. 
Uchwała w sprawie wprowadzenia gminnego bonu żłobkowego 

Radna Edyta Głuchowska Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -
przedstawiła pozytywną opinię K o m i s j i dotyczącą w n i o s k u w s p r a w i e umożliwienia 
u b i e g a n i a się o u z y s k a n i e świadczenia b o n żłobkowy o s o b o m odbywającym staż. 
Pani Sekretarz ~ poinformowała, że p r o j e k t uchwały j e s t w związku z w n i o s k i e m złożonym 
p r z e z jedną z m i e s z k a n e k g m i n y , który dotyczył r o z s z e r z e n i a p u l i osób ubiegający e h się 
o b o n żłobkowy o o s o b y odbywające staż. Poinformowała również, że w związku z t y m , 
że p i e r w o t n a uchwała była już k i l k a r a z y z m i e n i a n a t o z d e c y d o w a n o się podjąć n a n o w o 
uchwałę o b o n i e żłobkowym z uwzględnieniem w s z y s t k i c h z m i a n w p r o w a d z a n y c h n a 
p r z e s t r z e n i l a t . Przedstawiła również a u t o p o p r a w k i r e d a k c y j n e d o p r o j e k t u uchwały. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie wprowadzenia gminnego bonu żłobkowego została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała N r X X 1 X . 2 5 8 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 16. 
Uchwała w sprawie przyjęcia projektu regułaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki 
oraz przekazania go do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki 

Wodnej w Warszawie - Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Połskie 

Zastępca Wójta - poinformował, że z m i a n y w p r z e p i s a c h b u d o w l a n y c h spowodowały 
konieczność z m i a n u s t a w y o z b i o r o w y m z a o p a t r z e n i u w wodę i z b i o r o w y m o d p r o w a d z a n i u 
ścieków. T o z k o l e i spowodowało konieczność w p r o w a d z e n i a z m i a n d o r e g u l a m i n u 
d o s t a r c z a n i a w o d y i o d p r o w a d z a n i a ścieków. W p r o w a d z a n y j e s t d w u e t a p o w y p r o c e s o d b i o r u 
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i n s t a l a c j i : t e c h n i c z n y i końcowy. P o d y s k u s j a c h n a k o m i s j a c h w p r o w a d z o n o autopoprawkę 
d o p r o j e k t u uchwały dotyczącą zgłaszania r e k l a m a c j i , z g o d n i e z którą o d b i o r c a usług może 
złożyć pisemną reklamację w s i e d z i b i e Zakładu, p o p r z e z Elektroniczną Skrzynkę Podawczą 
e - P U A P : / 9 m 4 p n l t i 4 h / S k r y t k a E S P l u b pocztą n a a d r e s Zakładu w t e r m i n i e 3 d n i o d d n i a , 
w którym zakończyła się p r z e r w a w świadczeniu usługi, a l b o o d d n i a , w którym usługa 
została w y k o n a n a , l u b miała być w y k o n a n a . Poinformował również o głównych założeniach 
p r z e d s t a w i o n e g o R e g u l a m i n u . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 
Uchwała w sprawie przyjęcia projektu regułaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków na terenie Gminy Mińsk Mazowiecki oraz przekazania go do zaopiniowania 
Dyrektorowi Regionałnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie - Państwowego 
Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie została podjęta 
Uchwała N r X X I X . 2 5 9 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 17. 
Uchwała zmieniająca uchwałę Nr IV.34.19 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 

24 stycznia 2019 roku zmieniającej uchwałę Nr XLIX/358/18 Rady Gminy 
Mińsk Mazowiecki z dnia 23 sierpnia 2018 roku zmieniającą uchwałę 

Programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Mińsk Mazowiecki 
na łata 2018 - 2022 oraz zasad wynajmowania łokałi objętych zasobem 

Pani Sekretarz - poinformowała o a u t o p o p r a w c e r e d a k c y j n e j d o p r o j e k t u uchwały 
i poinformowała, że konieczność podjęcia uchwały w y n i k a z e z m i a n w p r z e p i s a c h 
i konieczności u s t a l e n i a w z o r u d e k l a r a c j i o d o c h o d a c h i d e k l a r a c j i majątkowej. 
Poinformowała również c o u l e g a z m i a n i e w porównaniu d o o b e c n i e obowiązującej uchwały. 
G m i n a p o wejściu w życie uchwał m i e s z k a n i o w y c h z a m i e r z a ogłosić k o l e j n y nabór n a l o k a l e 
będące w z a s o b i e g m i n y . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 
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Uchwała zmieniająca uchwałę Nr IV.34.19 Rady Gminy Mińsk Mazowiecki z dnia 
24 stycznia 2019 roku zmieniającej uchwałę Nr XLIX/358/18 Rady Gminy Mińsk 
Mazowiecki z dnia 23 sierpnia 2018 roku zmieniającą uchwałę Programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Mińsk Mazowiecki na lata 2018 - 2022 
oraz zasad wynajmowania łokałi objętych zasobem została podjęta 
Uchwała N r X X I X . 2 6 0 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 18. 
Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych 

przez Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki uwag złożonych do projektu zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Mińsk Mazowiecki 

Pani Urszula M I L E W S K A Pracownik Urzędu Gminy - poinformowała, że o b e c n i e 
obowiązujące s t u d i u m j e s t z 2 0 0 9 r . i t e r a z w k i l k u częściach c h c e się j e zmienić. Odbyły się 
s z e r o k i e k o n s u l t a c j e z mieszkańcami. Wyłożenie p r o j e k t u z m i a n y s t u d i u m było w d n i a c h 
o d 1 2 k w i e t n i a d o 7 m a j a b r . 1 9 k w i e t n i a odbyła się d y s k u s j a p u b l i c z n a , a d o 3 1 m a j a była 
możliwość zgłaszania u w a g d o p r o j e k t u s t u d i u m . Wpłynęło 1 4 u w a g , które n i e zostały 
uwzględnione p r z e z Wójta, w t y m 1 2 u w a g n i e dotyczyło terenów, które objęła z m i a n a . 
Pozostałe 2 u w a g i n i e mogły zostać uwzględnione p r z e z Wójta z p o w o d u przepisów p r a w a 
dotyczących mińskiego o b s z a r u c h r o n i o n e g o k r a j o b r a z u . 
Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy - w związku z b r a k i e m pytań 
zarządził przejście d o głosowań o s p o s o b i e r o z p a t r z e n i a nieuwzględnionych u w a g złożonych 
d o p r o j e k t u z m i a n y s t u d i u m uwarunkowań i kierunków z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o 
G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 

Uwaga nr 1: 
Przewodniczący podał i n f o r m a c j e dotyczące u w a g i i odczytał treść u w a g i . 
Pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie utrzymanie stanowiska Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podtrzymaniem stanowiska Wójta było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 

U w a g a n i e została uwzględniona. 

Uwaga nr 2 
Przewodniczący podał i n f o r m a c j e dotyczące u w a g i i odczytał treść u w a g i . 
Pytań n i e zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie utrzymanie stanowiska Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podtrzymaniem stanowiska Wójta było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 

U w a g a n i e została uwzględniona. 

Uwaga nr 3 
Przewodniczący podał i n f o r m a c j e dotyczące u w a g i i odczytał treść u w a g i . 
Pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie utrzymanie stanowiska Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podtrzymaniem stanowiska Wójta było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 

U w a g a n i e została uwzględniona. 

Uwaga nr 4 
Przewodniczący podał i n f o r m a c j e dotyczące u w a g i i odczytał treść u w a g i . 
Pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie utrzymanie stanowiska Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podtrzymaniem stanowiska Wójta było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 

U w a g a n i e została uwzględniona. 

Uwaga nr 5 
Przewodniczący podał i n f o r m a c j e dotyczące u w a g i i odczytał treść u w a g i . 
Pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie utrzymanie stanowiska Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 
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w glosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podtrzymaniem stanowiska Wójta było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 

U w a g a n i e została uwzględniona. 

Uwaga nr 6 
Przewodniczący podał i n f o r m a c j e dotyczące u w a g i i odczytał treść u w a g i . 
Pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie utrzymanie stanowiska Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podtrzymaniem stanowiska Wójta było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 

U w a g a n i e została uwzględniona. 

Uwaga nr 7 
Przewodniczący podał i n f o r m a c j e dotyczące u w a g i i odczytał treść u w a g i . 
Pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie utrzymanie stanowiska Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podtrzymaniem stanowiska Wójta było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 

U w a g a n i e została uwzględniona. 

Uwaga nr 8 
Przewodniczący podał i n f o r m a c j e dotyczące u w a g i i odczytał treść u w a g i . 
Pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie utrzymanie stanowiska Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podtrzymaniem stanowiska Wójta było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 

U w a g a n i e została uwzględniona. 
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Uwaga nr 9 
Przewodniczący podał i n f o r m a c j e dotyczące u w a g i i odczytał treść u w a g i . 
Pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie utrzymanie stanowiska Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podtrzymaniem stanowiska Wójta było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 

U w a g a n i e została uwzględniona. 

Uwaga nr 10 
Przewodniczący podał i n f o r m a c j e dotyczące u w a g i i odczytał treść u w a g i . 
Pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie utrzymanie stanowiska Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podtrzymaniem stanowiska Wójta było 14 Radnych, nikt nie był przeciw, od głosu 
wstrzymał się 1 Radny. 

U w a g a n i e została uwzględniona. 

Uwaga nr I I 
Przewodniczący podał i n f o r m a c j e dotyczące u w a g i i odczytał treść u w a g i . 
Pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie utrzymanie stanowiska Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podtrzymaniem stanowiska Wójta było 14 Radnych, nikt nie był przeciw, od głosu 
wstrzymał się 1 Radny. 

U w a g a n i e została uwzględniona. 

Uwaga nr 12 
Przewodniczący podał i n f o r m a c j e dotyczące u w a g i i odczytał treść u w a g i . 
Pytań n i e zgłoszono. 

str . 1 5 / 2 2 



Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie utrzymanie stanowiska Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podtrzymaniem stanowiska Wójta było 14 Radnych, nikt nie był przeciw, od głosu 
wstrzymał się 1 Radny. 

U w a g a n i e została uwzględniona. 

Uwaga nr 13 
Przewodniczący podał i n f o r m a c j e dotyczące u w a g i i odczytał treść u w a g i . 
Pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie utrzymanie stanowiska Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podtrzymaniem stanowiska Wójta było 14 Radnych, nikt nie był przeciw, od głosu 
wstrzymał się 1 Radny. 

U w a g a n i e została uwzględniona. 

Uwaga nr 14 
Przewodniczący podał i n f o r m a c j e dotyczące u w a g i i odczytał treść u w a g i . 
Pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie utrzymanie stanowiska Wójta 
o odrzuceniu przedstawionej uwagi 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podtrzymaniem stanowiska Wójta było 14 Radnych, nikt nie był przeciw, od głosu 
wstrzymał się 1 Radny. 

U w a g a n i e została uwzględniona. 

Przewodniczący Rady Gminy - p o głosowaniu u w a g złożonych d o p r o j e k t u z m i a n y 
s t u d i u m uwarunkowań i kierunków z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 
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Za podjęciem uchwały było 13 Radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 Radny. 

Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia nieuwzględnionych przez 
Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki uwag złożonych do projektu zmiany Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mińsk 
Mazowiecki została podjęta. 
Uchwała N r X X I X . 2 6 1 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 19. 
Uchwała w sprawie „Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Mińsk Mazowiecki" 

Pani Urszula M I L E W S K A Pracownik Urzędu Gminy - przedstawiła p r o j e k t uchwały 
i poinformowała o p r o c e d u r z e z m i a n y s t u d i u m . Poinformowała również n a c z y m p o l e g a 
z m i a n a s t u d i u m i j a k i c h terenów d o t y c z y t a z m i a n a . Z m i a n a s t u d i u m m a c h a r a k t e r 
p r o i n w e s t y c y j n y i m a z a z a d a n i e zwiększenie atrakcyjności z a m i e s z k a n i a w g m i n i e . 
Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e 
zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 
ze zgłoszoną autopoprawką 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 Radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie „Zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Mińsk Mazowiecki" została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I X . 2 6 2 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu." 

Punkt 20. 
Uchwała w sprawie stanowiska dotyczącego zmiany przepisów prawa 

w zakresie ponoszenia przez gminy kosztów pobytu mieszkańców 
w domach pomocy społecznej oraz możłiwości egzekwowania tych opłat 

Pani Sekretarz - poinformowała, że pomysł n a zajęcie s t a n o w i s k a w t e j s p r a w i e powstał 
p o d c z a s K o m i s j i R e w i z y j n e j zajmującej się kontrolą G m i n n e g o Ośrodka P o m o c y Społecznej. 
M e r i t u m s p r a w y d o t y c z y możliwości u b i e g a n i a się o z w r o t nakładów p o n o s z o n y c h z tytułu 
p o b y t u s a m o t n y c h p e n s j o n a r i u s z y w d o m a c h p o m o c y społecznej p r z e z samorządy, których 
d o c h o d y n i e są wystarczające d o p o k r y c i a t y c h kosztów. R e k o m p e n s a t a miałaby być 
e g z e k w o w a n a z e w e n t u a l n e g o s p a d k u p o p e n s j o n a r i u s z u . Samorządy są zobowiązane 
d o p o k r y w a n i a z a z w y c z a j z n a c z n e j części kosztów p o b y t u , b o 7 0 % świadczenia 
o t r z y m y w a n e g o p r z e z p e n s j o n a r i u s z a n i e w y s t a r c z a n a p o k r y c i e kosztów p o b y t u w d p s i e . 
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P a n i S e k r e t a r z poinformowała, że są t o duże k w o t y . Miesięcznie j e s t t o k o s z t p o n a d 3 t y s . zł 
z a j e d n e g o p e n s j o n a r i u s z a . W p r z y p a d k u n a s z e j G m i n y w s k a l i r o k u j e s t t o k o s z t 
o k . 6 0 0 t y s . zł z a 1 6 p e n s j o n a r i u s z y . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie stanowiska dotyczącego zmiany przepisów prawa w zakresie 
ponoszenia przez gminy kosztów pobytu mieszkańców w domach pomocy społecznej 
oraz możłiwości egzekwowania tych opłat została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I X . 2 6 3 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 21. 
Uchwała w sprawie stanowiska dotyczącego zmiany przepisów w zakresie 

projektowania i budowy kanałów technologicznych przy drogach gminnych 

Zastępca Wójta - poinformował, że o d k i l k u l a t nałożony został obowiązek p r o j e k t o w a n i a 
k a n a l i z a c j i t e l e k o m u n i k a c y j n e j p o d c z a s b u d o w y l u b n a w e t n i e w i e l k i e j p r z e b u d o w y dróg. 
Obowiązek d o t y c z y w s z y s t k i c h dróg p u b l i c z n y c h . Są możliwości u z y s k i w a n i a odstępstw, 
a l e j e s t t o b a r d z o długa ścieżka i n i e z a w s z e kończy się s u k c e s e m . Obowiązek t e n p o w o d u j e 
w z r o s t kosztów o o k . 1 5 - 2 0 % , a n i e z a w s z e i s t n i e j e u z a s a d n i e n i e d l a t a k i c h działań. 
Należy w o d p o w i e d n i sposób wyważyć k o s z t y i korzyści wynikające z t a k i e g o działania. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 

Uchwała w sprawie stanowiska dotyczącego zmiany przepisów w zakresie 
projektowania i budowy kanałów technologicznych przy drogach gminnych została 
podjęta 
Uchwała N r X X 1 X . 2 6 4 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 22. 
Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

Pani Sekretarz poinformowała, że p o n o w n e podjęcie t e j uchwały wiąże się z u w a g a m i 
n a d z o r u p r a w n e g o W o j e w o d y , które dotyczą w p r o w a d z e n i a a l t e r n a t y w n e g o d l a p r z e l e w u 
n a k o n t o b a n k o w e s p o s o b u p r z e k a z a n i a d o d a t k u m i e s z k a n i o w e g o - o b e c n i e d o d a n o 
możliwość o s o b i s t e g o o d b i o r u w k a s i e Urzędu. Następna p o p r a w k a d o t y c z y usunięcia 
p o u c z e n i a o odpowiedzialności k a r n e j z a p o d a n i e fałszywych i n f o r m a c j i w e w n i o s k u 
o p r z y z n a n i e d o d a t k u m i e s z k a n i o w e g o . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 
oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I X . 2 6 5 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 23. 
Uchwała w sprawie uchwalenia Regułaminu udzielania pomocy materialnej 

o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 
Gminy Mińsk Mazowiecki 

Pani Sekretarz poinformowała o u w a g a c h zgłoszonych p r z e z nadzór p r a w n y w o j e w o d y . 
U w a g i dotyczą d o d a n i a a l t e r n a t y w n e g o d l a p r z e l e w u n a k o n t o b a n k o w e s p o s o b u p r z e k a z a n i a 
p o m o c y m a t e r i a l n e j - w p r o w a d z o n o w związku z t y m p r z e k a z p o c z t o w y . Usunięto 
powtórzenia zapisów u s t a w o w y c h , które były w e wcześniejszej u c h w a l e o r a z z r e z y g n o w a n o 
z p o d a w a n i a n r P E S E L i w p r o w a d z o n o d o b r o w o l n e p o d a n i e n r t e l . k o n t a k t o w e g o 
w e w n i o s k u . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie uchwalenia Regułaminu udzielania pomocy materialnej 
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o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Mińsk 
Mazowiecki została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I X . 2 6 6 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 24. 
Uchwała w sprawie stanowiska dotyczącego zaproszenia obywateli Białorusi, 

pochodzenia polskiego do zamieszkania w gminie Mińsk Mazowiecki 

Wójt - poinformował, że p i e r w o t n i e p l a n o w a n e było z a p r o s z e n i e repatriantów 
z K a z a c h s t a n u , a l e z p o w o d u b r a k u z a i n t e r e s o w a n i a z d e c y d o w a n o się wystosować 
z a p r o s z e n i e d o o b y w a t e l i Białorusi p o c h o d z e n i a p o l s k i e g o w związku z o s t a t n i m i 
w y d a r z e n i a m i , które dzieją się w t y k r a j u . W y t y p o w a n a została k o n k r e t n a c z t e r o o s o b o w a 
r o d z i n a posiadająca Kartę P o l a k a . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie stanowiska dotyczącego zaproszenia obywateli Białorusi, 
pochodzenia polskiego do zamieszkania w gminie Mińsk Mazowiecki została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I X . 2 6 7 . 2 0 2 1 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 25. 
Wolne wnioski 

Wójt - powracając d o z m i a n w budżecie i z a k u p u rozpieraków d l a O S P Zamienię 
poinformował, że strażacy z t e j j e d n o s t k i niezależnie o d G m i n y d o t a r l i d o władz 
wojewódzkich i d o s t a l i deklarację o p r z y z n a n i u środków, j e s t t o o d d o l n a i n i c j a t y w a 
n i e podnosząca kosztów budżetu g m i n n e g o . 
Radny Paweł Lipiński - zapytał, c z y n i e m a zagrożenia u t r a t y d o f i n a n s o w a n i a w związku 
z trudnościami z wyłonieniem w y k o n a w c y w y m i a n y pieców. Zapytał też, c z y w związku 
z przesunięciem terminów r e a l i z a c j i t e g o z a d a n i a p l a n u j e się p o i n f o r m o w a n i e 
z a i n t e r e s o w a n y c h mieszkańców o s y t u a c j i . 
Wójt - poinformował, że j e s t z g o d a n a przedłużenie t e r m i n u , więc n i e m a zagrożenia u t r a t y 
d o f i n a n s o w a n i a . O b e c n i e ogłoszony j e s t k o l e j n y p r z e t a r g n a t o z a d a n i e i jeśli z n o w u n i e u d a 
się wyłonić w y k o n a w c y t o wówczas mieszkańcy zostaną p o i n f o r m o w a n i o wydłużeniu 
t e r m i n u r e a l i z a c j i w y m i a n y pieców. 
Sołtys Grabiny Aleksander Sikorski - zapytał o w y k a s z a n i e pasów d r o g o w y c h i c z y j e s t 
możliwość w y k a s z a n i a p o b o c z y p r z e z mieszkańców p r z y z w r o c i e środków z a p a l i w o p r z e z 
Gminę. 

str . 2 0 / 2 2 

http://XXIX.266.2021
http://XXIX.267.2021


Wójt - powiedział, że być może możliwe byłoby z a w a r c i e u m o w y z firmą prywatną 
świadczącą t a k i e usługi l u b z osobą prywatną n a z a s a d z i e u m o w y o dzieło i e w e n t u a l n e 
u s t a l e n i e s t a w k i . Poprosił również o k o n t a k t w t e j s p r a w i e z Panią S k a r b n i k 
Radny Maciej Gałązka - poinformował o p o m o c y d l a r o l n i k a z M i k a n o w a , w którego 
g o s p o d a r s t w i e doszło d o pożaru. Zapytał też o budowę c h o d n i k a w M i k a n o w i e p r z y t r a s i e 
8 0 2 i o inicjatywę lokalną w Cielechowiźnie - c z y p r z e d w y l a n i e m a s f a l t u p o d b u d o w a 
z o s t a n i e wyrównana. Zapytał też o zbiórkę odpadów p o c h o d z e n i a r o l n i c z e g o i c z y w n i o s e k 
n a odbiór j e s t dostępny n a s t r o n i e g m i n y . 
Wójt - w s p r a w i e o d b i o r u odpadów p o c h o d z e n i a r o l n i c z e g o powiedział, że j e s t 
n a s t a n o w i s k u , a b y udzielić d o t a c j i r o l n i k o m , żeby n i e m u s i e l i płacić p o d a t k u V A T f i r m i e , 
która będzie odbierała t e o d p a d y . K o s z t o d b i o r u s z a c o w a n y j e s t n a o k . 5 0 0 zł n e t t o z a tonę. 
F o r m a p o i n f o r m o w a n i a rolników o możliwości u d z i e l e n i a w s p a r c i a będzie j e s z c z e u s t a l a n a . 
W s p r a w i e i n i c j a t y w y l o k a l n e j w Cielechowiźnie poinformował, że i n s p e k t o r n a d z o r u p r z e d 
w y k o n a n i e m nakładki s p r a w d z a podbudowę i d a j e e w e n t u a l n e z a l e c e n i a c o d o u t w a r d z e n i a 
l u b uwałowania. Jeśli p o d e s z c z u pojawiły się dołki t o firma wykonująca podbudowę 
m a obowiązek w r a m a c h n a p r a w y p o g w a r a n c y j n e j poprawić j e j s t a n . 
Zastępca Wójta - poinformował, że n a s t r o n i e i n t e r n e t o w e j Urzędu Marszałkowskiego 
można dowiedzieć się, że ścieżka r o w e r o w a o d H u t y Mińskiej d o P o g o r z e l i m a być 
połączona i o b e c n i e t r w a p r z y g o t o w a n i e dokumentów d o w y k o n a n i a zgłoszenia 
b u d o w l a n e g o , n a t o m i a s t wstępna d a t a rozpoczęcia p r a c j e s t w s i e r p n i u . W związku z t y m 
n i e p r o j e k t u j e się już o s o b n e g o ciągu k o m u n i k a c y j n e g o . 
Radny Lipiński - zapytał o działania p o d e j m o w a n e p r z e z Wójta w z a k r e s i e a k t y w n y c h 
znaków d r o g o w y c h poprawiających bezpieczeństwo n a d r o g a c h k r a j o w y c h przebiegających 
p r z e z gminę i i n n y c h d r o g a c h p u b l i c z n y c h . 
Wójt - powiedział, że n i e m a n o w y c h i n f o r m a c j i w t e j s p r a w i e , a l e dziękuje 
z a p r z y p o m n i e n i e t e g o t e m a t u . 
Radny Tomasz Rokita - powiedział, że p o p i e r a wypowiedź r a d n e g o Lipińskiego i również 
w n o s i o poprawę bezpieczeństwa n a d r o d z e p o w i a t o w e j biegnącej p r z e z Targówkę. 
Zaproponował również oddolną inicjatywę i s t w o r z e n i e wspólnego p i s m a w s p r a w i e 
p o p r a w y bezpieczeństwa, które mogłoby być s k i e r o w a n e d o Zarządu P o w i a t u . Powiedział 
również, że d w a l a t a t e m u składał p i s m o w t e j s p r a w i e d o Zarządu Dróg P o w i a t o w y c h , 
a l e n i e s t e t y n i e uzyskało o n o a k c e p t a c j i . 
Wójt - powiedział, że poprawą bezpieczeństwa j e s t również w y k o n a n i e chodników p r z y 
d r o g a c h i podał przykłady współpracy g m i n y i p o w i a t u p r z y i n w e s t y c j a c h d r o g o w y c h . 
Powiedział również, że d e k l a r u j e w s p a r c i e p o d c z a s e w e n t u a l n y c h rozmów. 
Radny Sławomir Komuda - w nawiązaniu d o w y p o w i e d z i r a d n e g o R o k i t y powiedział, 
że w ubiegłym r o k u składał p i s m o d o P o w i a t u w s p r a w i e m o d e r n i z a c j i d r o g i p o w i a t o w e j , 
więc Z D P z n a tę sprawę i t e r a z t r z e b a t y l k o zabiegać o u m i e s z c z e n i e s y g n a l i z a c j i . 
Radny Lipiński - powiedział, że również o d w i e l u l a t składa w n i o s k i i część i n w e s t y c j i 
udało się zrealizować, a l e n a p e w n o n i e w s z y s t k o . W związku z t y m p o p i e r a inicjatywę 
zaproponowaną p r z e z r a d n e g o Rokitę. Być może w a r t o byłoby podjąć s z e r s z e r o z m o w y 
w z a k r e s i e p o p r a w y bezpieczeństwa p r z e d p r a c a m i n a d budżetem n a przyszły r o k . 
Wójt - powiedział, że współpraca z zarządcami dróg p o w i a t o w y c h i k r a j o w y c h układa się 
d o b r z e i d e k l a r u j e w s p a r c i e w e w e n t u a l n y c h r o z m o w a c h . 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że m u s i opuścić o b r a d y s e s j i i n a p o d s t a w i e 
§ 1 5 u s t . 2 S t a t u t u G m i n y p r z e k a z u j e p r o w a d z e n i e o b r a d Wiceprzewodniczącemu R a d y 
G m i n y M a r k o w i K w i a t k o w s k i e m u . 
Radny Komuda - zapytał o d a n e dotyczące szczepień p r z e c i w k o C o v i d - 1 9 w n a s z e j g m i n i e . 
Wójt - poinformował, że o b e c n i e z a s z c z e p i o n y c h j e s t o k . 2 7 % u p r a w n i o n y c h mieszkańców. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy złożył życzenia n a nadchodzący o k r e s w a k a c y j n y . 

P o w y c z e r p a n i u t e m a t y k i o b r a d Wiceprzewodniczący R a d y G m i n y podziękował 
w s z y s t k i m z a u c z e s t n i c t w o i zakończył o b r a d y X X I X s e s j i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , 
które odbyły się w d n i u 2 4 c z e r w c a 2 0 2 1 r . 

Protokół sporządził: 
Paweł D r o b o t o w s k i 

Punkt 26. 
Zamknięcie obrad 
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